
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 26.10.23 Kl. 17.00 – 19.30 

Vi spiser aftensmad fra kl. 17.00  

Til stede: Morten, Tommy, Tatiana, Anne, 

Brian, Lene, Heidi, Martin, Rune 

Afbud:  Søs 

Referent: Rune 

0. Godkendelse af referat gøres sidst 

på mødet. 

Referatet fra sidst findes på skolens hjemmeside 
 

1. Nyt fra skolen Orientering 
 
Vi har afsluttet den første omgang fælles 
fordybelsesdage, og erfaringerne har generelt været 
meget positive ift. børnenes deltagelse og motivation. 
Der er blevet evalueret med børnene i klasserne og i 
medarbejdergruppen, og der bliver løbende lavet 
justeringer i de kommende forløb. 
 
Det næste fælles fordybelsesforløb er med dansk og 
temaet ”eventyr” som overskrift. Børnene bliver som 
sidst inddelt i grupper for henholdsvis indskoling og 
mellemtrin, og 0. klasse laver igen deres eget forløb. 
 
Motionsdagen op til efterårsferien foregik i år i 
Kirkeskoven for alle klasserne fra 0. til 5. årgang, da vi 
har vurderet, at det ville være hyggeligt for børnene at 
være samlet. Vejret var med os, og regnen kom således 
først for alvor, da vi kom tilbage på skolen. Der er blevet 
løbet længere end nogensinde før, og alle børn har 
virkelig givet den gas. 4.A løb med præmien for den 
klasse med det højeste gennemsnitlige antal runder på 
banen. 6.A var i Ringsted til fælles motionsdag med 
Campusskolen samt Valdemar og Dagmar som et led i 
den udvidede overgang, vi har fokus på. 
 
Den ”nye” multibane er nu blevet indviet til stor glæde 
for børnene. Kæmpe stor tak til alle forældrene, der 
hjalp med at få hentet og opsat banen. 
 

2. Nyt fra SFO og SFO2 Orientering 
 
SFO2 har været på tur til trampolinpark, og der var en 
flot deltagelse til arrangementet. 



 
Der har været lukket i SFO´en hen over efterårsferien, 
og der har kun været tilmeldt et enkelt barn til pasning 
på Opalen, så alle pædagoger har afholdt ferie, hvilket 
gør planlægningen lettere resten af året. 
 
I de kommende uger vil der være Halloween på SFO´en 
(d. 31/10) samt et stort anlagt kæpheste-arrangement 
med opvisning og stævne (6/11). Herefter går 
forberedelserne til julen så småt i gang, og 
bøgetræstændingen vil foregå den 23/11 – umiddelbart 
før det næstkommende bestyrelsesmøde. 
 

3. Faste punkter på dagsordenen 

 Håndtering af konflikter og 

voldsomme episoder i 

børnegruppen 

 Personalesituationen 

 Elevsituationen 

 Vikardækning 

Orientering  
 
Mille, der var ansat som barselsvikar for Simone, fik fast 
arbejde andetsteds, så vi har tilknyttet Nikolai som ny 
barselsvikar i skemaet. Det har efterladt et hul ift. 
tilkaldevikar-stillingen, så her er vi i gang med at køre 
Louise ind på skolen i funktionen. 
 
Vi har i den kommende tid Rie i virksomhedspraktik. 
Hun vil være tilknyttet 2.A og SFO´en. 
 
Der spørges ind til om omfanget af vikardækning er 
steget. Det ligger på samme niveau som sidste skoleår. 
 
Punktet omkring håndtering af konflikter og 
voldsomme episoder afstedkom en snak om hvorvidt 
skolens procedure i disse tilfælde havde den ønskede 
effekt. Proceduren, der er vedtaget i skolebestyrelsen, 
vurderes fortsat at være et brugbart værktøj for skolen 
i håndteringen af de episoder, der opstår.  
Proceduren tages op igen på kommende 
skolebestyrelsesmøde. 
 
 

4. Prioritering af ressourcer ift. 

inklusion og fælles fordybelse 

Drøftelse 
 
På baggrund af uklarhed om sammenhængen mellem 
skolens inklusionsindsatser og de fælles 
fordybelsesdage, vil ledelsen orientere om emnet og 
lægge op til debat. 
 
Det blev fremhævet at det er vigtigt at der 
kommunikeres tydeligt omkring inklusionsindsatser, og 
prioriteringen af ressourcer. 
 



 

Til kommende møder:  

Procedure for håndtering af vold. 

Princip for den gode start på skoledagen. 

Princip for Lejrture 

Skolens trivselsstrategi. 

Årshjul for gennemgang og revidering af principper 

Muligheden for at der blev lavet et princip ift. hvordan 
børn bliver afleveret på skolen. Det skaber meget uro at 
mange forældre afleverer børn helt inde i klassen, eller 
at børn der kommer for sent. Der er brug for en 
rammesætning fra skolens side.  
Et princip for den gode start på skoledagen tages op på 
kommende møde. 
 
 

5. Gennemgang og revidering af 

principper 

Drøftelse  
 
Jf. årshjulet for gennemgang og revidering af principper 
skal bestyrelsen drøfte princippet for: 
 

- Lejrture (se vedhæftet dokument) 
 
Punktet rykkes til næste møde. 

6. Skolens trivselsstrategi Orientering 
 
Ledelsen orienterer om skolens nuværende 
trivselsstrategi for at klæde nye bestyrelsesmedlemmer 
på til arbejdet med de kommende politiske mål. 
 
Punktet rykkes til næste møde. 
 

7. Nye skolepolitiske mål Drøftelse 
 
Udspillet til de nye skolepolitiske mål præsenteres, og 
bestyrelsen bedes komme med input, som Martin og 
Anne kan tage med til kommende møde med det 
politiske udvalg. 
 

8. Eventuelt Mandag d. 30/10 deltager Anne i møde med de øvrige 
fødeskoler på Valdemarskolen 17.30-19.30. De øvrige 
bestyrelsesmedlemmer er også velkommen. 
 



August 
 
Kommunikation 
 
Den gode 
kommunikation 
mellem skole 
og hjem 
 
 
 
 
 
 

September 
 
Reklamer på 
skolens 
område 

Oktober 
 
Lejrture 
 

November 
 
Forældredeltagelse 
i undervisningen 
 
Samarbejdet om 
trivslen 
 
 

December 
 
Undervisnings-
pligten ift. 
deltagelse i 
Musikskole 
eller 
foreninger 
 
Underretning 
af lærings-
udbytte 

Januar 
 
Bevægelse i 
skoledagen 
 
Vikardækning 

Februar 
 
Undervis-
ningens 
organisering 
 
SFO´ens 
virksomhed 

Marts 
 
Hensyn til 
buskørsel 
 
Skema 

April 
 
Arbejdets 
fordeling 
mellem 
skolens 
medarbejdere 

Maj 
 
Mobilpolitik 
 
Alle børn cykler 
 

Juni 
 
Deltagelse i 
idræt 

 

 


